
Subject: На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Здравейте, 

Пиша ви относно наредбата за уседналост. 

Според мен трябва годините да са пропорционални на годините на кандидатсващото 

дете, но не и релацията да бъде 1 към 1, а по-малка, или да има формула със затихваш 

разтеж, пък ако ви е доста трудно да я измислите, върнете се на първия вариант с 2те 

години, той  решава голяма част от проблема с фиктивните адреси. В момента доста 

родители на деца в първа и втора яслена група ще бъдат засегнати, с тези 3 години ще 

се даде предимство на “Софиянци”. 

Знаем че изпитвате затруднения с решаването на проблема с липсата на места в яслите 

и градините, през годините настройвате една група родители срещу друга група 

родители, променяйки някои критерий, но сега сте таргетирали по-голяма група да бъде 

облагоденствана, това не е само опит за дискреминация, но и политическо решение, с 

цел замазване очите/даване повече шансове на по-голяма група от хора, отлагайки 

проблема и недоволството срещу управляващите. 

 

Поздрави, 

Ваня 

 
 


